
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC      
Občinski svet 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2   
1356 Dobrova 
 
 
 
 
 

Z A P I S N I K  
9. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova- Polhov Gradec, ki je bila v sredo,  
17.12. 2003 ob 17.00 uri v prostorih gasilskega doma na Dobrovi.  
 
Prisotni svetniki : 
Franc Bradeško, Janko Dolinar, Dr. Janko Dolinar, Anton Gerjolj, Leopold Oblak, Marjan 
Pograjc, Viktor Prosen, Anton Potočnik, Marjan Plestenjak, Olga Skopec, Franc Setnikar, 
Mateja Rotar, Damjan Širca,  Milan Velkovrh.  
 
Odsotni svetniki: Jože Oven, Harison Kirinčič, - opr. odsoten, 
 
župan Lovro Mrak,   
 
Ostali prisotni:  Jože Brezovec, Helena Čuk, Tadeja Plestenjak, Barbara Velkovrh, Boris 
Krnjajič, Mojca Sečnik, Mateja Tavčar, delavci občinske uprave. 
 
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je seja sklepčna ter dal na glasovanje predlagani 
dnevni red:   
 
Predlagani dnevni red:    
1. Potrditev zapisnika 8. redne seje občinskega sveta  
2. Predlog Proračuna občine za leto 2004 in 2005  
3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnih 

zemljišč   
4. Predlog za spremembo cen za programe v vrtcih  
5. Predlog za oprostitve plačila NUSZ iz socialnih razlogov 
6. Predlog pristopa k izdelavi skupnega razvojnega programa podeželja  
 
Župan je podal predlog za razširitev dnevnega reda s točko Razno, zaradi nujnih zadev, o 
katerih je potrebno odločanje na seji.  
Svetnik Milan Velkovrh je podal pobudo za uvrstitev na dnevni red- točko Vprašanja in 
pobude svetnikov. Župan je povedal, da tokrat izjemoma navedene točke ni na dnevnem redu, 
zaradi omejenega časa  seje in nadaljnjega novoletnega srečanja. Marjan Pograjc je županu 
zastavil vprašanje v zvezi z pritožbami na urbanistično službo občine. Župan je povedal, da je 
v navedeni zadevi že ukrepal, sedanjemu urbanistu je bilo poslano obvestilo o odpovedi 
pogodbe. Svetnik Leopold Oblak je postavil županu vprašanje v zvezi z dodatnim podanim 
predlogom  k razvojnemu programu občine, za izgradnjo telovadnice pri OŠ Šentjošt. Župan 
mu je povedal, da je rok za vložitev dopolnitev v času javne razprave potekel, da pa se lahko 
vključi navedena pobuda pri ponovnem obravnavanju sprememb razvojnega programa in tako 
tudi obravnava pri rebalansu proračuna. Svetniki so prejeli tudi Sezname prispelih dopolnitev 
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k Razvojnemu programu in pregled njihove vključenosti po področjih in po vlagateljih 
pripomb.   
 
Dnevni red z razširitvijo točke Razno je bil soglasno sprejet.  
 
 Ad 1) Potrditev zapisnika 8. redne seje občinskega sveta  

 
Svetnik Marjan Plestenjak je podal pripombo, da nikjer ne najde zapisa o pobudi za revizijo 
vodovoda Praproče.  
Z upoštevano pripombo je bil zapisnik 8. redne seje sprejet.  
 
Svetnik Anton Potočnik je dejal, da želi prejeti pismen odgovor na pobudo za prometno 
ureditev Stare ceste na Dobrovi. Po njegovem mnenju prometna ureditev še vedno ni popolna.    

 
 

Ad 2) Predlog Proračuna občine za leto 2004 in 2005  
 
Župan je svetnikom predstavil predlog proračuna za leti 2004 in 2005, z obveznimi 
sestavinami. Predlog proračuna občine je župan predložil občinskemu svetu na 8. redni seji 
sveta, ter je svetnike seznanil, da lahko pošljejo usklajene pripombe in predloge, ki 
upoštevajo pravilo o ravnovesju med proračunskimi prejemki in izdatki, do 12. decembra 
2003. Povedal je, da je prispelo pet amandmajev od predlagateljev odbora za kulturo in šport, 
odbora za šolstvo, predšolsko vzgojo in izobraževanje, skupine svetnikov Širca, Kirinčič, 
Setnikar in Dolinar, Bradeško Franca in društva Silaq.   
Povedal je, da četrti amandma ni usklajen, peti pa se ne upošteva, ker pisne predloge lahko 
podajo samo svetniki občinskega sveta.  
 
Župan je svetnikom tudi povedal, da ni enostavno pripraviti predloga proračuna, v okviru 
razpoložljivih sredstev, na tak način, da bi lahko ugodili vsem željam in tudi potrebam. V 
predlogu proračuna za leti 2004 in 2005 je poskušal zajeti vse najpomembnejše investicije, 
upoštevajoč razvojni program občine in zakonsko določena namenska sredstva.  
 
V široki razpravi so aktivno sodelovali vsi prisotni svetniki. Amandma Odbora za kulturo in 
šport predvideva spremembo oz. razdružitev postavk, iz dejavnosti kulturnih društev in 
vzdrževanja kulturnih domov v dve ločeni postavki, katerih višina sredstev se ne spreminja, 
ravno tako dejavnost športnih društev in vzdrževanje športnih objektov, ki se loči na dve 
samostojni proračunski postavki, v isti višini sredstev. Amandma pa ohranja tudi postavko- 
Sklad ljubiteljske kulture, kateri se nameni 600.000 Sit namenskih sredstev. Največje 
vsebinske spremembe je vseboval amandma skupine svetnikov, katere je svetnikom 
predstavil Janko Dolinar in je med svetniki sprožil veliko ugovorov. Predlog amandmaja je 
vseboval uvedbo nove postavke prispevka KS za preglede vode in s tem nove prihodke, 
znižanje operativnih odhodkov v upravi, znižuje sredstva na postavki vodovodi- splošno, 
povečuje sredstva za investicije v gasilske domove in vozila, povečuje sredstva za investicije 
v javno razsvetljavo in komunalno infrastrukturo po določenih projektih, znižuje sredstva na 
kmetijskih postavkah od 20525 do 20527 ter 20551 do 20553. Prav tako amandma povečuje 
sredstva na drobnem gospodarstvu in uvajanju novih dejavnosti, sofinanciranju dejavnosti 
TZD, ne strinja pa se s razporeditvijo sredstev za obnovo grajskega gradu ter predvidenimi 
sredstvi v obnovo prostorov, namenjenih za zdravstveni postaji na Dobrovi in v Polhovem 
Gradcu. Dejavnosti kulturnih društev in kulturnih domov amandma ne namenja sredstev, 
skladu ljubiteljske kulture pa namenja nekaj sredstev. Za vzdrževanje sakralnih objektov 
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malenkostno znižuje sredstva ter dodaja sredstva za izdelavo projekta popisa stavbne 
dediščine. Amandma pa sredstva namenja tudi investicijskim stroškom v šolstvu.  
V razpravi, ki je bila predvsem namenjena primerjavi med osnovnim, županovim predlogom 
in amandmajem skupine svetnikov, so sodelovali svetniki Gerjolj, Oblak, Pograjc, Potočnik, 
Širca, Skopec, Dr. Dolinar, Gerjolj, Setnikar, Plestenjak, Prosen, Velkovrh. Svetnik Anton 
Gerjolj je ocenil, da je Črni vrh dobil najmanj od vseh krajevnih skupnosti, ravno tako tudi 
razvoja kraja ne vidi v predlogih proračunov za naprej, vendar se je odločil za podporo 
županovega predloga. Obsodil je napad na kmetijstvo s strani predlaganega amandmaja 
skupine svetnikov. Svetnik Leopold Oblak je dejal, da pričakuje, da bo proračun vključeval 
tudi izgradnjo telovadnice v Šentjoštu, saj kraj že dolgo prosi za tovrstni prostor za šport in 
rekreacijo. Meni, da je nujno, da se omenjena investicija vključi v proračun. Svetnik Marjan 
Pograjc je povedal, da mu ne ustreza niti osnoven, županov predlog, niti  predlogi amandmaja 
skupine svetnikov. Moti ga razmerje sredstev med prihodki krajevnih skupnosti in ostali 
investicijski prihodki. Župan mu je objasnil, da je potrebno pozornost nameniti tudi vsem 
dodatnim sredstvom, ki jih bomo pridobili iz JP Vodovod kanalizacija in Energetike, ki jih 
bodo neposredno vložila v gradnjo kanalizacijskih in plinskega omrežja. Janko Dolinar je 
dejal, da amandma upošteva ravno rešitev na vprašanja svetnikov Oblaka in Pograjca. Svetnik 
Potočnik se prav tako ni strinjal s predlogom amandmaja, saj po njegovem mnenju znižuje 
sredstva na kulturi in športu, s čimer se ne strinja. Menil je, da je osnovni predlog proračuna 
zadovoljivejši. Olga Skopec se je strinjala z ugotovitvami Antona Gerjolja, vendar vidi v 
osnovnem predlogu proračuna vizijo za izgradnjo šole in se bo opredelila za prvotni predlog. 
Dr. Janko Dolinar je povedal, da ga odvzem sredstev graščini, cerkvam, zdravstvenim 
domovom, moti in bo iz tega razloga podprl prvi predlog. Marjana Plestenjaka je najbolj 
zmotil odvzem sredstev na postavki graščine in stoodstotno povišanje sredstev pri TZD ter se 
je spraševal po cilju teh namenov. Zagovarjal je osnovni., županov predlog. Viktor Prosen je 
povedal, da se mu zdi županov predlog proračuna dober, vendar ocenjuje, da bo potrebno 
izvesti korekture z rebalansom. Predlog amandmaja z znižanjem sredstev na področju 
kmetijstva in sredstev za javni zavod polhograjska graščina se mu ne zdi v redu, saj meni, da 
je razvoj kmetijstva naravnan oz. usmerjen proti predlogom EU, pri zmanjšanju sredstev pri 
graščini pa gre za namensko odpoved državnim sredstvom, prav tako pa je zasledil tehnično 
napako v proračunu, saj se sredstva, dodeljena za kmetijstvo, v obeh leti ne spreminjata. 
Milan Velkovrh je dejal, da ga motijo prevelike številke. Pripombe je naslovil tudi na, po 
njegovem mnenju, preveliko odprodajo občinskega premoženja. Župan mu je pojasnil, da 
bodo sredstva, pridobljena s prodajo nepremičnin, namenjena le za investicije v šolo.  Damjan 
Širca se ni strinjal z obliko predloženega proračuna, saj meni, da je še vedno nepregleden in 
enak vsem prejšnjim. Poudaril je pomen sredstev za kulturno dediščino in projektov. Pri 
osnovnem predlogu proračuna je ocenil, da je preveč sredstev namenjenih obnovi 
zdravstvenih domov in kmetijstvu.  
V nadaljevanju razprave je svetnik Oblak ponovno izpostavil problem izgradnje telovadnice 
pri osnovni šoli v Šentjoštu. V razpravi na to temo je bil sprejet naslednji 
 
Sklep 82/1/9 
Sredstva, pridobljena z odprodajo občinskih zemljišč, so namenjena za investicije na 
območjih krajevnih skupnosti, na kateri se omenjene nepremičnine nahajajo. 
V kolikor bi pri razrešitvi stanja z bivšim proizvodnim obratom Alpine v Šentjoštu občina 
pridobila denarna sredstva, se le-ta namensko porabijo za izgradnjo prizidka telovadnice k 
šoli v Šentjoštu.  
 
ZA: 13 glasov         PROTI: 1 glas 
Sklep je bil sprejet.   
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Po zaključeni razpravi je župan svetnike pozval, ali smatrajo, da je proračun medsebojno 
usklajen po delih. Po tovrstni potrditvi je župan dal na glasovanje proračuna za leto 2004 in 
leto 2005 za vsako leto posebej, z dopolnjenim predlogom odbora za kulturo in šport  ter 
pravilno ugotovljeno višini sredstev za kmetijstvo v letu 2005, v celoti: 
 
Sklep 83/2/9 
Sprejme se Odlok o proračunu za leto 2004.  
ZA: 10 glasov         PROTI: 4 glasovi 
Sklep je bil sprejet.   
 
Sklep 84/3/9 
Sprejme se proračun za leto 2005. 
ZA: 8 glasov         PROTI: 4 glasovi 
Sklep je bil sprejet.   
 
 
Ad 3) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo 
stavbnih zemljišč   
 
Mateja Tavčar iz občinske uprave je svetnikom pojasnila, zakaj je potrebno sprejeti 
spremembe in dopolnitve Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnih zemljišč. Novost, ki jo 
prinaša Zakon o graditvi objektov, je določitev zazidanega in nezazidanega stavbnega 
zemljišča. To pomeni, da je z novim zakonom območje, na katerem je mogoče odmerjati 
nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča, razširjeno, saj se razširi tudi na vsa območja, ki 
se urejajo s prostorsko ureditvenimi pogoji. Vendar problem nastaja v tem, da občina nima 
vzpostavljene evidence nezazidanih stavbnih zemljišč, vključno z evidenco njihovih lastnikov 
oz. zavezancev za plačilo nadomestila, kar jih nima še večina slovenskih občin. Tako je ena 
pomembnejših nalog Odbora za prostorsko planiranje, gospodarjenje z nepremičninami in 
varstvo okolja tudi priprava tovrstne evidence.  Zakon o graditvi objektov je naložil občinam, 
da morajo svoje odloke uskladiti z določbami novega zakona najkasneje v šestih mesecih po 
njegovi uveljavitvi. Župan je dal na glasovanje naslednji 
 
Sklep 85/4/9 
Občinski svet sprejme spremembe in dopolnitve Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnih 
zemljišč v predlagani obliki. 
ZA: 14 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.   
 
 
Ad 4) Predlog za spremembo cen za programe v vrtcih  
 
Jože Brezovec iz občinske uprave je svetnikom pojasnil predlog spremembe cen za programe 
predšolske vzgoje v vrtcih na območju občine Dobrova-Polhov Gradec. Svetniki so omenjeno 
gradivo prejeli že na osmi redni seji občinskega sveta, ter so bili mnenja, naj pripravljen 
predlog povišanja cen obravnava tudi odbor ter pripravi mnenje do naslednje seje občinskega 
sveta. 
Zadnja sprememba cen za vrtce v naši občini zgodila 01.01.2002 in je tako ostala polni dve 
leti nespremenjena. Na osnovi v letošnjem letu sprejetih sprememb Zakona o vrtcih  (Ur.l. 
RS, št. 78/03) in prav tako pred nedavnim objavljenega Pravilnika o metodologiji za 
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oblikovanje cen  programov v vrtcih, ki izvajajo javno službo, morajo vrtci do konca leta 
preveriti in uskladiti svoje aktualne cene programov. Na omenjenih podlagah, sta OŠ 
Dobrova in OŠ Polhov Gradec pripravili nove kalkulacije cen za izvajanje svojih vzgojno 
izobraževalnih programov, ki so višje za 8 odstotkov. Odbor za šolstvo, predšolsko vzgojo in 
izobraževanje je na svoji 6. redni seji obravnaval predloga osnovnih šol in soglasno sprejel 
predlog, da občinski svet sprejme predlagani sklep in s tem omogoči nemoteno izvajanje 
predšolske vzgoje v občini.  
Jože Brezovec je svetnikom povedal tudi, da so staršem otrok, ki so v vrtcih, poslali 
obvestilo, da če se kdo odloči za varstvo v izpostavi Brezje, se mu odobri 20% nižja cena, kar 
je za občino še vedno cenejša rešitev pokrivanja izpada prihodkov.  
(Bradeško odsoten)  
Po zaključeni razpravi na točko dnevnega reda je župan dal na glasovanje naslednji    
  
Sklep 86/5/9 
o določitvi cen programov v vrtcih na območju občine 
 

I. 
Cene vzgojno-varstvenih programov v vrtcih na območju občine znašajo mesečno na otroka 
(zneski v SIT): 
 
1.  Oddelek starostne skupine od 1 do 3 let                                                     75.644,00 
2.  Oddelek starostne skupine od 1 do 3 let do 4 ure z malico in kosilom       45.386,00 
3.  Oddelek starostne skupine od 1 do 3 let do 4 ure z malico                         34.039,00 
4.  Oddelek starostne skupine nad 3 do 6 let in kombiniran oddelek               62.389,00 
5.  Oddelek starostne skupine nad 3 do 6 let do 4 ure z malico in kosilom      37.434,00 
6.  Oddelek starostne skupine nad 3 do 6 let do 4 ure z malico                        28.073,00 
 

II  
Stroški živil znašajo 395,00 SIT na dan oziroma 8.690,00 SIT mesečno. 
 

 III 
V primeru predhodno napovedane odsotnosti otroka, se za vsak dan odsotnosti plačilo staršev 
zniža za stroške živil. 
Starši otrok, za katere je Občina Dobrova-Polhov Gradec po veljavni zakonodaji dolžna kriti 
del cene vrtca, lahko uveljavijo rezervacijo enkrat letno v obdobju od 1. julija do 31. avgusta 
in sicer za neprekinjeno odsotnost otroka v trajanju 30 koledarskih dni. Starši so dolžni vrtcu 
napovedati otrokovo odsotnost najpozneje en teden pred prvim dnem odsotnosti.  Starši 
plačajo rezervacijo v višini 30% od plačila, ki jim je določeno z odločbo o višini plačila za 
program vrtca. 

IV 
Višino plačila staršev se določi na podlagi Pravilnika o plačilih staršev za programe v vrtcih 
(Ur. l. RS št.: 44/96, 1/98, 84/98, 102/00 in 111/00 in 92/02). 
Starši pravico do znižanega plačila uveljavljajo z vlogo pri pristojnem občinskem organu. 

 
V 

Ta sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati s 01.01.2004.  
 
ZA: 11 glasov         PROTI: 2 glasova 
Sklep je bil sprejet.   
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Ad 5) Predlog za oprostitve plačila NUSZ iz socialnih razlogov 
 
Odbor za zdravstvo in socialo je na svoji 6. redni seji obravnaval vloge za oprostitev plačila 
za nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča. Ter pripravil svoje mnenje za odločanje na 
občinskem svetu; prvi vlogi je odbor dal pozitivno mnenje za oprostitev, za drugi dve pa je 
smatral, da ne izpolnjujeta pogojev za oprostitev plačila iz socialnih razlogov. Občinski svet 
je iz svoje pristojnosti nato sprejel naslednji  
 
Sklep 87/6/9 
Občinski svet upošteva mnenje Odbora za zdravstvo in socialo v zvezi z vlogami za 
oprostitev plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča zaradi socialnih razlogov, v 
celoti, kot je razvidno iz mnenja odbora.  
 
ZA: 11 glasov         PROTI: 2 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
 
 
Ad 6) Predlog pristopa k izdelavi skupnega razvojnega programa podeželja  
 
(svetnik Bradeško se vrne)  
Helena Čuk iz občinske uprave je svetnikom obrazložila, da je odprt javni razpis, katerega 
predmet je sofinanciranje izdelave Razvojnega programa podeželja, ki ga sofinancira 
ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano. Vendar je pogoj, da mora k pripravi 
razvojnega programa pristopiti najmanj tri občine, ki so geografsko, ekonomsko, 
zgodovinsko, kulturno in razvojno povezane.  Na podlagi povabila občine Brezovica so 
pristopile k programu še občine Borovnica, Horjul, Vrhnika in Dobrova- Polhov Gradec.  
Za našo občino predstavlja strošek za pripravo razvojnega programa cca 660.000,00 SIT, 
svetniki pa so z gradivom za sejo prejeli tudi zapisnik sestanka predstavnikov občin, ki 
sodelujejo v razpisu ter dodatna pojasnila za utemeljitev priprave razvojnega programa 
podeželja.   
Svetnica Olga Skopec je vprašala, če sprejem teh sklepov pomeni, da se odrekamo vključitvi 
v LUR- ljubljansko urbano regijo? Ga. Čukova je povedala, da se zadevi ne izključujeta.  PO 
razpravi je župan dal na enotno glasovanje predlagan predlog sklepa v treh točkah:  
  
Sklep 88/7/9 

1 Občina Dobrova – Polhov Gradec pristopa k izdelavi skupnega razvojnega 
programa podeželja s sosednjimi občinami. 

2 Občina Dobrova – Polhov gradec se zavezuje, da bo sofinancirala pripravo 
skupnega razvojnega programa podeželja in prispevala sorazmeren delež v 
dogovoru z ostalimi občinami. 

3 Občina Dobrova – Polhov Gradec pooblašča Občino Brezovica za skupno 
zastopanje in vložitev zahtevka za dodelitev nepovratnih sredstev za izdelavo 
razvojnega programa. 

 
ZA: 14 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.   
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Ad 7) Razno 
 
Pod točko dnevnega reda razno je občinski svet obravnaval še dve zadevi in sicer:  
 
1. Javna razgrnitev osnutka sprememb in dopolnitev občinskih planskih aktov 

 
Na občino je bilo vloženih 305 vlog za spremembe in dopolnitve prostorskih sestavin. Sama 
izvedba postopka sprememb in dopolnitev se je zavlekla v dalje obdobje, kot je bilo 
načrtovano. Ker je bil zadnji rok za oddajo pobud 30. april 2003, je potrebno da v tej fazi 
postopka občinski svet sprejme sklep o javni razgrnitvi in javni obravnavi osnutka sprememb 
in dopolnitev občinskih planskih aktov. Svetnik Leopold Oblak in Marjan Plestenjak sta 
želela, da se osnovni predlog sklepa dopolni s tem, da se izvede razgrnitev tudi na sedežih 
krajevnih skupnosti, kakor je to bilo tudi v preteklih postopkih. Svetnik Anton Gerjolj je 
vprašal., kako poteka postopek izbrisa zazidljivosti zemljišča? Postopek je predvidoma enak, 
kot je za spremembo v zazidljivost. Župan je dal na glasovanje naslednji   
 
Sklep 89/8/9 
Občinski svet občine sprejme sklep o javni razgrnitvi in javni obravnavi osnutka sprememb in 
dopolnil občinskih planskih aktov. Javna razgrnitev se izvede na sedežih krajevnih skupnosti, 
in traja 30 dni od 15.01. 2004 do vključno 14.02. 2004. Javna obravnava se izvede 07.02. 
2004 ob 17.00 uri v dvorani Zadružnega doma na Dobrovi.  
 
ZA: 14 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.   
 
2. V zvezi s pregledom poslovanja oz. revizijo izvedene investicije vodovoda Praproče je 
nadzorni odbor občine zahteval sklep občinskega sveta, da uvede postopek revizije. Že na 
prejšnjih sejah občinskega sveta so svetni zahtevali omenjen pregled stanja, zato občinski svet 
v ta namen sprejema naslednji  
   
Sklep 90/9/9 
Občinski svet občine nalaga nadzornemu odboru, da pregleda oz. opravi revizijo finančne 
konstrukcije celotne investicije vodovoda Praproče.  
 
ZA: 14 glasov         PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.   
 
- Svetnik Milan Velkovrh je zastavil vprašanje, koliko sredstev na svoj račun so v preteklem 
letu dobile krajevne skupnosti v občini? Vprašanju se je pridružil tudi svetnik Franc Setnikar, 
ki želi izvedeti, koliko so dobile krajevne skupnosti neposredno denarja in za kakšne 
vrednosti so bili poravnani računi? 
Uprava bo pripravila pismen odgovor.   
 
Svetniki so z gradivom k seji prejeli tudi obrazložitev Javnega zavoda Polhograjska Graščina  
k revizorskem poročilu o opravljenem pregledu finančnega poslovanja JZ Polhograjska 
graščina, ki ga je podal nadzorni odbor občine.  
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Župan je svetnike povabil, da se ob izteku leta udeležijo prazničnega srečanja v gostilni 
Vrbajn.  
  
Seja je bila končana ob 19.30. uri.  
 
 
Zapisala: Mateja Tavčar 
 
 
 

Lovro MRAK 
    Župan  


